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Ruimte voor Sport 
Raadsinformatiebijeenkomst 6 september 2018 

Voorzitter Floor de Koning 

Tijd 14.30-16.00 uur 

Zaal Sportcentrum Olympos, Uppsalalaan 3 (Marius Buitingzaal) 

Aanleiding bijeenkomst: Bespreken schriftelijke vraag 

Werkvorm bijeenkomst Ideeënuitwisseling 

Geagendeerd door: Tess Meerding (VVD), Has Bakker (D66) en Tessa 

Schurkenboom (Student & Starter) 

Doel van de bijeenkomst De raad hoort graag de mening van betrokkenen en wordt 

graag breed geïnformeerd. 

Betrokken ambtenaren/ 

Presentatoren 

Slaus van Dam, MO Sport  

Saskia van Meerkerk, MO Sport ; presentatie  

Meepraters 1. Marieke de Bakker, Universiteit Utrecht 

2. Cor Jansen, Universiteit Utrecht 

3. Meeprater  

4. Meeprater, Utrecht Science Park 

5. Cees Verhoef, Utrechtse Studentensportstichting Mesa Cosa 

6. Irene Mobach, SportUtrecht 

7. Brian Groenewege, Vereniging Sportraad Utrecht 

8. Lies Bouwknegt, USHC 

9. Meeprater,  

10. Lisa Snooy, USVV Odysseus '91 

11. Lucas Teunissen, USVV Odysseus ‘91 

12. Rik Adegeest, TC de Uithof 

Portefeuillehouder(s)  Wethouder Maarten van Ooijen 

Aanwezige griffiemedewerker(s) Willemien Kok en Petra van den Hurk 

Programma Presentatie(s) 

Vragen raadsleden 

Betrokken partijen aan het woord (3 min.) 

Vragen raadsleden en dialoog 

Rondje reflectie 

Vervolg Dit onderwerp is nog niet geagendeerd voor een debat in de 

gemeenteraad. 

 

Motivatie Tess Meerding (VVD), Has Bakker (D66) en Tessa Schurkenboom (Student & Starter) 

Sport is een belangrijk onderdeel van onze Utrechtse samenleving. Het zorgt ervoor dat mensen zich kunnen 

ontspannen, gezonder zijn en een plek hebben om elkaar te ontmoeten. Ook op het Utrecht Science Park 

bevinden zich verschillende studentensportverenigingen die gedeeltelijk onder beheer van de Universiteit 

(UU) of Hogeschool Utrecht (HU) vallen. Dat maakt de UU en HU belangrijke partners inzake het sportbeleid 

van de gemeente, met in het bijzonder het beleid rondom de capaciteit van accommodaties en velden.  

Al eerder stelde de VVD hierover schriftelijke vragen aan het college. N.a.v. de beantwoording, willen VVD, 

D66 en Student & Starter een duidelijk beeld krijgen van wat er beter kan in de samenwerking tussen 

gemeente, UU en HU en waar kansen liggen.  

De fracties VVD, D66 en Student & Starter willen in gesprek met verschillende studentensportverenigingen, de 

UU, HU en het college over de samenwerking als geheel, met de nadruk op samenwerking inzake de 

capaciteit van accommodaties en velden. Zij vragen het college daarbij te beginnen met een korte toelichting 

(5 min) op het huidige beleid. 
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Bijdragen 
 

Klik hier voor reacties op de Facebook pagina van de gemeenteraad Utrecht. 

 
Marieke de Bakker, Universiteit Utrecht 

Ik ben hoofd Studentbegeleiding aan de Universiteit Utrecht. Studentensport is daarin een belangrijk 

aandachtsgebied, ook in relatie tot het actuele onderwerp mentale gezondheid en welzijn. 

https://www.facebook.com/gemeenteraadutrecht/photos/a.992511684162859/1890915217655830/?type=3&theater

